
Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
 

2018. július 13-án, pénteken 08:00 órakor megtartott rendkívüli nyílt ülésének 
 

jegyzőkönyve 
 

113/2018. (VII. 13.) határozat a jegyzőkönyv hitelesítőről 
114/2018. (VII. 12.) határozat a napirendi pontokról 
115/2018. (VII. 13.) határozat az Őrbottyán Közösségi Sportegyesület 2018-19. évi 
pályahasználatról  
116/2018. (VII. 13.) határozat az Őrbottyán Közösségi Sportegyesület székhelyhasználatáról  
117/2018. (VII. 13.) határozat a „Központi Óvoda energetikai korszerűsítése II. ütem” tárgyú 
EKR000203902018 azonosítószámú közbeszerzési eljárása során az eljárást lezáró döntésről 
118/2018. (VII.13.) határozat a „Települési önkormányzatok rendkívüli szociális támogatása” 
pályázatról 

 

Jegyzőkönyv 

Készült: Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 2018. július 13-án, pénteken 08:00 
órakor megtartott rendkívüli nyílt üléséről. 
 
Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
 (2162 Őrbottyán, Fő út 99.) 
 
Jelen vannak: Kmetty Károly   polgármester 
 Szabó István Ferenc   alpolgármester 
 Benedek Éva   képviselő 
 Csernákné Szoboszlai Szilvia   képviselő 
 Dékány András   képviselő 
 Kiss László István   képviselő 
 Kollár Sándor   képviselő 
 Gállné Mezősi Szilvia    jegyző 
 Kiskuti Petra   aljegyző 
 Batki Gabriella   gazdasági vezető 
 Károlyfi Levente   műszaki irodavezető 
 Oláh Henrietta   jegyzőkönyvvezető 
 
Igazoltan távol:  Cserepka András   képviselő 
 Lehoczky Enikő    képviselő 
 
 
Meghívó szerinti napirendi pontok: 
 
Nyílt ülés keretében: 
 

1. Fogorvosi praxisjog elidegenítésével összefüggő előszerződés megkötése 
2. Önkormányzati rendelet alkotása az egészségügyi alapellátási körzetekről 
3. Egyebek 

 
 

Kmetty Károly polgármester: Szeretettel köszöntöm a rendkívüli képviselő-testületi ülésen megjelent 
képviselő hölgyeket és urakat. Lehoczky Enikő és Cserepka András képviselők jelezték 
távolmaradásukat, igazoltan vannak távol. Megállapítom, hogy a képviselő-testület 7 fővel van jelen, 
határozatképes. Jegyzőkönyv hitelesítőnek szeretném felkérni Kiss László képviselőt. Aki egyetért a 
hitelesítő személlyel kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
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Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület 7 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett a jegyzőkönyv hitelesítő választásáról az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 113/2018. (VII. 13.) határozata a 
jegyzőkönyv hitelesítőről 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2018. július 13-án, pénteken 08:00 órakor 
tartandó ülésének jegyzőkönyvének hitelesítőjeként Kiss László képviselőt választja.  

Kmetty Károly polgármester: A napirendek kiküldésre kerültek. Ezzel kapcsolatban van kiegészíteni 
valója valakinek? Amennyiben nincs, aki a napirendet elfogadja az kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület a napirendi pontokról 7 
igen, 0 ellen szavazattal, 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 114/2018. (VII. 12.) határozata a 
napirendi pontokról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő–testülete a 2018. július 13-án, pénteken 08:00 órakor 
tartandó rendkívüli ülésének napirendjét az alábbiak szerint fogadja el: 

 

Nyílt ülés keretében:  

1. Pályahasználat az Őrbottyán Közösségi Sportegyesület SE 
számára 

2. „Központi Óvoda energetikai korszerűsítése II. ütem” tárgyú 
közbeszerzési eljárás eredményének megállapítása 

3. Döntés rendkívüli szociális támogatási pályázat benyújtásáról 

4. Egyebek 

Zárt ülés keretében:  

5. Közösségi együttélés szabályainak megsértése 

6. Egyebek 

1. napirendi pont: Pályahasználat az Őrbottyán Közösségi Sportegyesület számára 

Kmetty Károly polgármester: Két pontról kell majd szavazni, a pályahasználatról és a címről mert 
ugye magántulajdonban lévő ingatlanra volt bejelentve az egyesület  és a magáningatlan tulajdonosa 
nem kívánja kezelni az egyesület leveleit. Kérdés ezzel kapcsolatban van valakinek? Amennyiben 
nincs, aki a pályahasználatot a 2018-2019-es évre támogatja, az kérem kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület 7 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 115/2018. (VII. 13.) határozata az 
Őrbottyán Közösségi Sportegyesület 2018-19. évi pályahasználatról  

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy az Őrbottyán Közösségi 
Sportegyesület részére a 2018-19-es bajnokságra, az edzésekre és előre egyeztetett időpontokban a 
bajnoki mérkőzésekre a 2162 Őrbottyán, Sport köz 1. szám alatt levő sportpálya és létesítményeinek 
használatát biztosítja. 

Kmetty Károly polgármester: Köszönöm szépen. Aki a székelyhasználatot támogatja, az kérem 
kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület 7 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 116/2018. (VII. 13.) határozata az 
Őrbottyán Közösségi Sportegyesület székhelyhasználatáról  

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy hozzájárul ahhoz, hogy az 
Őrbottyán Város Önkormányzat tulajdonában lévő 908/2 helyrajzi számú, természetben a 2162 
Őrbottyán, Sport köz 1. szám alatti ingatlant az Őrbottyán Közösségi Sportegyesület székhelyként az 
eljárás lefolytatására illetékes cégbíróságnál, visszavonásig bejegyezze.  
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2. napirendi pont: „Központi Óvoda energetikai korszerűsítése II. ütem” tárgyú közbeszerzési 
eljárás eredményének megállapítása 

Kmetty Károly polgármester: Ennél az eljárásnál is látszik, hogy kiküldtük 6 helyre a felhívást, ebből 
2 érkezett be és 1 vállalkozó pályázata lett eredményes. Egyre kevesebb az a vállalkozó, aki 
jelentkezik és eredményesen nyújtja be pályázatát. 

Dékány András képviselő: A ti tapasztalatok szerint nem lehetséges az, hogy olyan szigorúak a 
közbeszerzési szabályok, hogy emiatt formai hibák keletkeznek? 

Kmetty Károly polgármester: Ez is benne van a dologban. Van még valakinek kérdése? 
Amennyiben nincs akkor név szerinti szavazás lesz, aki az eljárást lezáró döntésről a határozati 
javaslatot elfogadja, az kérem kézfelemeléssel jelezze. 

Benedek Éva:     Igen. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia:  Igen. 

Dékány András:   Igen. 

Kiss László:    Igen. 

Kollár Sándor:    Igen. 

Kmetty Károly:   Igen. 

Szabó István:    Igen. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület 7 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 117/2018. (VII. 13.) határozata a 
„Központi Óvoda energetikai korszerűsítése II. ütem” tárgyú EKR000203902018 
azonosítószámú közbeszerzési eljárása során az eljárást lezáró döntésről 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete a „Központi Óvoda energetikai korszerűsítése II. 
ütem” tárgyú EKR000203902018 azonosítószámú közbeszerzési eljárása során az eljárást lezáró 
döntését az alábbiak szerint hozza meg: 

a) A H&H Development Kft. ajánlattevő ajánlata a Kbt. 73. § (1) bekezdés e) pontja alapján 
érvénytelen, tekintettel arra, hogy az ajánlattevő hiánypótlás keretében módosította az ajánlati 
árát, mely módosítás ellentétes a Kbt. 71. § (8) bekezdés b) pontjával továbbá sérti a Kbt. 81. 
§ (11) bekezdé-se szerinti ajánlati kötöttséget. 

b) Tar Zoltán Egyéni Vállalkozó ajánlattevő ajánlata érvényes, az ajánlattevő alkalmas a 
szerződés teljesítésére. 

c) A közbeszerzési eljárás eredményes. 

d) Az eljárás során a legkedvezőbb ajánlatot Tar Zoltán Egyéni Vállalkozó ajánlattevő tette, így 
az eljárás nyertese Tar Zoltán Egyéni Vállalkozó. Ajánlati ára 20.861.641 Ft + ÁFA. 

e) A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szerződés megkötésére. 

3. napirendi pont: Döntés rendkívüli szociális támogatási pályázat benyújtásáról 

Kmetty Károly polgármester: Petra szeretnéd az előterjesztést kiegészíteni? 

Kiskuti Petra aljegyző: Nem. 

Dékány András képviselő: Milyen összegű támogatás jöhet itt szóba? 

Kiskuti Petra aljegyző: 2-3 millió Ft. 

Kmetty Károly polgármester: Van-e valakinek kérdése? Amennyiben nincs, aki a határozati 
javaslatot elfogadja, az kérem kézfelemeléssel jelezze. 

 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület 7 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
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Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 118/2018. (VII.13.) határozata a 
„Települési önkormányzatok rendkívüli szociális támogatása” pályázatról 

Őrbottyán Város Önkormányzat képviselő-testülete úgy határoz, hogy pályázatot nyújt be a 
„Települési önkormányzatok rendkívüli szociális támogatása” című pályázat keretében az Őrbottyán 
Város Önkormányzata által nyújtott, a szociális ellátásokról és a szociális igazgatásról szóló 1993. évi 
III. törvény 45. §-a szerinti települési támogatások 2018. évi kifizetéséhez. 

4. napirendi pont: Egyebek 

Kmetty Károly polgármester: Istvántól megkaptam reggel az üzenetet a Szőlősor utca vasúti 
átjáróval kapcsolatban. Andrással fogunk egyeztetni, most éppen kint van terepen, de értelemszerűen 
fel fogjuk használni azt az anyagot és András meg fogja nézni ennek az anyagnak a 
felhasználhatóságát. A következő dolog, amit meg szeretnék említeni, hogy megérkezett a kotró-
rakodó gépünk. Néhány nap és megérkezik a papírja és ki lehet menni vele a terepre. A mai nap az 
Állomás utca torkolat aszfaltozása meg fog történni és a Gyár utca torkolati része is. Az előbb 
meghozta a teherautó a Gamesznak az aszfaltvágó berendezést, amivel a kátyú- mentesítési 
folyamatot meg tudják majd kezdeni. Másfél héttel ezelőtt kaptuk meg az értesítést, hogy megnyertük 
az iparfejlesztésre a támogatást, ez nagyságrendileg 188 millió Ft. Nyilván majd meg kell várnunk a 
támogatói szerződést, alá kell írni. A tegnapi nap volt egyeztetés, hogy a pályázatban beadott energia 
igénynek megfelelően nincsen akadálya, hogy az áram ott legyen, a víz ott van helyben. 18 hónapunk 
lesz az aláírásra, vannak már érdeklődők arra a területre. A főbb célunk, hogy a 69 millió Ft-os 
iparűzési adó bevételünket tudjuk egy kicsivel növelni. Van valakinek mondanivalója az egyebek 
napirendi pontban?  

Dékány András képviselő: Akik az ingatlanukról az utcára kihajló ágakat nem vágják le, annak az 
ellenőrzése elindult? 

Gállné Mezősi Szilvia jegyző: Igen. El kell, hogy mondjam, hogy vannak jó tapasztalatok is, mert a 
közterület-felügyelők nagyon sok ingatlantulajdonost szólítottak fel ezzel kapcsolatosan, és ketten is 
visszaírtak e-mailen, hogy köszönik, hogy jeleztünk és nem bűntettünk rögtön és igyekezni fognak 
betartani a szabályokat. Vannak hiányosságok még, és vannak olyan tulajdonosok, akikkel nehezen 
boldogulunk, de annak akkor megy a bírság. A lakosok jelentős része próbál együttműködni.  

Kmetty Károly polgármester: Kiegészítésképpen a tegnapi nap ezen az Elmű egyeztetésen bent 
volt, az az alvállalkozó, aki az elektromos vezetékek üzemszerű használatát biztosító gallyazást végzi. 
Rengeteg bejelentést kaptunk lakosoktól, hogy otthagyják az ágakat. Amikor az Elmű szerződést köt 
az alvállalkozójával, akkor az alvállalkozó csinál egy terepszemlét és neki helyrajzi szám alapján meg 
van adva, hogy hova kell menni. Én kértem azt, hogy amennyiben nem titkos az adat, akkor ezt a listát 
az Önkormányzat is megkaphassa.  

Csernákné Szoboszlai Szilvia képviselő: A Gamesz felé szeretnék kérdezni, szeretném, ha 
továbbítanátok a kérésemet. Kimarták a vízelvezető árkokat és ott maradtak ezek a homok kupacok, 
amik a forgalmat akadályozzák. Ezeket a homok kupacokat elteríthetjük vagy érte fognak jönni? 

Kiskuti Petra aljegyző: A zöld ruhások takarítják az árkokat, de a Gamesznak kell elhordania az 
összegyűjtött hulladékot.. Én ezt már jeleztem Andrásnak. 

Dékány András képviselő: Az Erdősor utca számos közlekedési tábláját eltakarja a zöldnövényzet. 

Kiskuti Petra aljegyző: Ezt is jeleztem Andrásnak. 

Kmetty Károly polgármester: Amennyiben nincs más észrevétel, hozzászólás, köszönöm a 
részvételt, a nyílt ülést bezárom, zárt ülés keretében folytatjuk a munkát.  

Mivel a nyílt ülésnek további napirendi pontja nem volt, a polgármester megköszönte a 
részvételt és a rendkívüli nyílt ülést 08 óra 14 perckor bezárta. A Képviselő-testület zárt ülés 
keretein belül folytatta a munkát. 

 Kmetty Károly Gállné Mezősi Szilvia 

 polgármester jegyző 

Kiss László 

képviselő, jegyzőkönyv-hitelesítő 


